

Dated: 7 January 2014



致: 全体会员钧鉴

敬启者

醉花林俱乐部将主办"汕头高尔夫球赛聚会",诚邀会员参与。台端 若有参加去年总理杯高尔夫球赛,无疑会回味其乐趣。

赶紧加入汕头(中国)行程体验全新高尔夫球经验。欲知详情,请参阅节目与行程资料。

Dear Members,

Chui Huay Lim Club will be hosting a Golfing and Gathering at SHANTOU and you are invited to join.

If you attended last year's President Golf Tournament, you will no doubt remember the amount of fun we had.

Hurry join us for a trip to Shantou (China) for a new golf experience!

For further detail's, please refer to the List of Detail's & Program Itinerary.

司理 谨启

莫镇源PBM 2014年1月七日

附上: 聚会详情

节目细节表

回条

聚会详情

List of Detail's

醉花林会员的特别权益:

会员收费: **\$\$1,600.00 净**, 外宾收费: **\$\$1,900.00净**

收费已经包括机票、25公斤行李、6日5夜标准双人房旅馆住宿(与人共房)、早午晚餐、交通费、3天高尔夫球场的费用。

不参与高尔夫球赛者收费:

会员收费: **\$\$1,200.00 净** 外宾收费: **\$\$1,500.00净**

注意事项:

- *回程机票是用捷星航空公司
- *旅馆: 汕头5星级旅馆 (Shantou Meritus Hotel)
- *单人房另加 \$\$275.00
- *免费高尔夫球Polo 裇与帽子
- *付款后,任何取消或更改者,不能要求退款。

机位有限,请于**2014年1月30**日之前预定以 便保证能够参与高尔夫球赛。

此行程表详情,俱乐部可能随时决定更改。

Special Privileges for Chui Huay Lim Members only.

Members Rate: **\$\$1,600 nett** Guests Rate: **\$\$1,900 nett**

Price inclusive of Air Fare/ 25 kgs checked baggage/ 6D 5N Standard Twin Hotel accommodations (Share with other)/ Breakfast, Lunch & Dinner/ Transport fee/ 3 Days Golf Course & Green Fee.

Without 3days Golfing Fee: Members Rate: **\$\$1,200 nett** Guests Rate: **\$\$1,500 nett**

Things to note:

- Return Air ticket via JetStar Airline.
- Hotel Stay: Shantou Meritus Hotel (5 Stars).
- Additional **S\$275** for (Single room).
- Free Golf Polo-Shirt & Cap.
- Non refundable for any changes or cancellation after payment has been made.

Seat is limited, so get your reserved by 30 January 2014 to guarantee your spot in this great golf tournament.

* The content of this itinerary are subject to changes from time to time in accordance with the Club decision.

节目细节表

2014年2月21日至26日行程 Program Itinerary for 21 Feb to 26 Feb 2014

二月21日 11时30分 在樟官机场第一终站集

星期五 13时35分 从新加坡离境

第一天 17时35分 抵达揭阳潮汕国际机场

接着晚餐

二月22日 星期六

早餐在旅馆一楼 预备去高尔夫球场

第二天 午餐

晚餐

二月23日 星期日

第三天

早餐在旅馆一楼 预备去高尔夫球场

午餐

晚餐

二月24日 星期一 第四天

早餐在旅馆一楼 预备去高尔夫球场

午餐

晚餐

二月25日

自由活动

星期二 第五天

二月26日 09时30分 早餐在旅馆一楼

星期三

12时00分 午餐

第六天 16时00分 抵达揭阳潮汕国际机场

18时15份 离境回新加坡

22时25份 抵达新加坡樟宜机场

第一终站

21 Feb 2014 1130hrs Assembly at Changi / Day

1(Fri): Airport Terminal 1

1335hrs Departure from Singapore

1735hrs Arrives at Jie Yang

Chaoshan

International Airport -

Follow by Dinner

22 Feb 2014 / Day 2(Sat):

Breakfast at hotel level 1 Proceed to golf course

Lunch Dinner

23 Feb 2014

Breakfast at hotel level 1

/ Day 3(Sun):

Proceed to golf course

Lunch Dinner

24 Feb 2014

Breakfast at hotel level 1 / Day 4(Mon): Proceed to golf course

> Lunch Dinner

25 Feb 2014

Free & Easy

/ Day 5(Tue):

26 Feb 2014 0900hrs Breakfast at hotel level 1

1200hrs Lunch

1600hrs Arrives at Jie Yang

Chaoshan

International Airport 1815hrs Departure to Singapore

2225hrs Arrival at Singapore

Changi Airport Terminal 1

此行程表详情,俱乐部可能随时决定更改。

*The content of this itinerary are subject to changes from time to time in accordance with the Club decision.

回条 Reply Slip

致: 醉花林俱乐部	To: Chui Huay Lim Club
□ 是,要参加2014年高尔夫球赛。□ 是,要参加但是不参与2014年高尔夫球赛。	Yes, I would like to participle in the Golf Tournament 2014. Yes, I would like to join the tour without 3 Days Golfing.
名字:	Name: Member No: Tel No: No of Guest: Bank & Cheque No: Cheque Amount: Polo Shirt Size:
为确保位子,请于2014年1月30日之前,寄回此回条,及后支付全费和护照影印资料。	To guarantee your participation, return this slip and followed by full payment & a photocopy of passport detail's to us by 30 January 2014.

行程表详情, 俱乐部可能随时决定更改。

•The content of this itinerary are subject to changes

from time to time in accordance with the Club

decision.